
Z A P I S N I K 
13. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke 

održane 30. listopada 2014. godine 
 

Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac. 
 
 Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da su sjednici nazočna 32 člana Gradskog 
vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 
 

Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Ivan Bogdanić, Teo Božanić, 
dr.sc. Aleksandar Bulog, Hrvoje Burić, mr.sc. Vesna Buterin, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana 
Cvjetović, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance, Snježana Čop, Ljubica Dujmović-Kosovac, Ivan 
Ivaniš, Sanjin Kajba, dr.sc. Petra Karanikić, Ana Komparić Devčić, Milena Kraljević, Sandra 
Krpan, Sanjin Kuljanić, Bojan Kurelić, Ida Mahmutefendić, Ljiljana Mihić, Nikolina Milčić, 
Predrag Miletić, Duško Milovanović, Danijel Paliska, Dorotea Pešić-Bukovac, Gordana 
Petrović, Vuk Prica, Vedran Sabljak, Čedomir Salević, Ana Trošelj, Walter Volk i Davor 
Zubović. 

 
Izostanak su opravdali članovi Gradskog vijeća dr.sc. Nikola Ivaniš, Ivan Kirin i 

Danko Švorinić. 
 
Na zapisnik 12. sjednice Gradskog vijeća održane 25. rujna 2014. godine nije 

bilo primjedbi. 
 
 

 UVODNE OBAVIJESTI 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je obavijestila da su članovima 
Vijeća, sukladno članku 73. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljeni pisani odgovori na 
pitanja članova Gradskog vijeća Sanjina Kuljanića, Tea Božanića i mr.sc. Vesne Buterin 
postavljena u pisanom obliku u razdoblju između dvije sjednice Gradskog vijeća. 

 
 

 AKTUALNI SAT 
 

1. BOJAN KURELIĆ je iznio kako je protekli vikend grupa entuzijasta organizirala zanimljivu 
manifestaciju pod nazivom "potapanje brodova" te na taj način pronašla vrlo inovativan i 
skoro besplatan način revitalizacije riječke industrijske baštine i povijesti. Oni su na lansirnoj 
rampi Torpeda, odnosno pored nje, na jedan vrlo atraktivan način uspjeli prezentirati riječku 
industrijsku baštinu i riječku povijest ne samo regionalno nego i na nacionalnom nivou. Grad 
je donio kulturnu strategiju, planira se da Grad postane Europska prijestolnica kulture do 
2020. godine, pa ga zanima kada će se Grad Rijeka aktivnije uključiti u taj  dio i prezentirati 
građanima industrijsku baštinu. Poznato je da za lansirnu rampu Torpedo postoje nekakvi 
projekti te da bi revitalizacija te rampe stajala oko 8 milijuna kuna, pa ga zanima da li postoji 
kakav plan za realizaciju?  
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da mu je žao da se gdin Kurelić 
informira samo iz onoga što objavljuju ili ne objavljuju mediji, odnosno žao mu je da mediji ne 
objavljuju i neke druge stvari koje se rade po pitanju industrijske baštine. Ne bi ulazio u 
procjenu da li je industrijska baština najvrjednije što imamo u Rijeci u usporedbi sa nekim 
spomenicima iz rimskog doba ili iz srednjeg vijeka, kao što je Trsatska gradina, koja je sama 
po sebi zaštićena kao objekt nulte kategorije u kontekstu zaštite kulturnih spomenika.  

Činjenica je da se sustavno vodi ne samo politika zaštite i promocije kulturne baštine, 
nego se u tom kontekstu ulažu i ogromni novci po pitanju industrijske baštine, kao npr. u 
kompleks bivše tvornice Rikarda Benčića, odnosno nekadašnje upravne zgrade Šećerane, 
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koji nesumnjivo spada u industrijsku baštinu, a za uređenje i promociju tog objekta je do 
sada utrošen popriličan broj milijuna kuna, pa je tako realizirana i web stranica koja pokazuje 
što se sve postiglo na uređenju bivše upravne zgrade bivše Tvornice šećera. Isto tako, u 
gradskoj vijećnici se u pravilu jednom mjesečno održavaju skupovi o industrijskoj i drugoj 
baštini u Rijeci. Također, podržane su sve aktivnosti koje su vezane za industrijsku baštinu, 
poput međunarodnih znanstvenih skupova koji se od prvog dana organiziraju uz potporu 
Grada Rijeke na temu industrijske baštine. Podsjetio je kako je Muzej Grada Rijeke 
financijskim sredstvima iz gradskog Proračuna organizirao izložbu o industrijskoj baštini 
grada Rijeke i tom je prilikom izdana i knjiga o svim objektima koji se smatraju industrijskom 
baštinom. 
 Dakle, učinjeno je jako puno, a i dalje se kontinuirano radi na promociji industrijske 
baštine. Pojedini dijelovi industrijske baštine bili su i dio projekta Patching the City, kroz koji 
se industrijska baština promovirala na arhitektonskim fakultetima diljem Europe, a u nekoliko 
navrata je u Rijeci prof. Manfred Wedhorn sa Sveučilišta u Beču, kao jedan od vodećih 
europskih stručnjaka za industrijsku baštinu, održao predavanja o potrebi zaštite industrijske 
baštine. 

U svezi akcije "potapanja brodova", ona je održana uz potporu Grada Rijeke i Muzeja 
Grada Rijeke, a ne samo volonterski i na inicijativu grupe pojedinaca. 

Što se tiče Lansirne rampe iznio je kako se ona nalazi na pomorskom dobru unutar 
lučkog područja kojim upravlja Lučka uprava Rijeka. Pitanje zašto u ovih proteklih 10-tak 
godina nije ništa učinjeno, morat će uputiti na neku drugu adresu. Sada se zajedno sa 
Lučkom upravom priprema projekt koji će biti prijavljen na natječaj Ministarstva turizma 
upravo u kontekstu moguće sanacije Lansirne rampe. Inače, sve što je do sada napravljeno 
po pitanju Lansirne rampe, a to je snimak postojećeg stanja u kojem je Lansirna rampa 
izmjerena, evidentirana, te je definirano što se eventualno može napraviti s tom rampom, koji 
je napravio Građevinski fakultet, napravljeno je na inicijativu Grada Rijeke., a Grad Rijeka je 
tu inicijativu i platio.  
 
BOJAN KURELIĆ je dodao da njega kao građanina zanima kada će lansirna rampa biti 
stavljena u funkciju, odnosno kada će sa svojim djetetom moći prošetati po objektima 
kulturne baštine, bez da mu išta padne na glavu, a ne zanima ga pod čijom ingerencijom su 
ti objekti, nego činjenica da se oni nalaze na području Grada Rijeke. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je član Vijeća već mogao 
prošetati po svim objektima industrijske baštine, obzirom da je Društvo povjesničara 
umjetnosti i Društvo Pro Torpedo, uz potporu Grada Rijeke, u nekoliko navrata organiziralo 
mogućnost da pod stručnim vodstvom građani obiđu najvrjednije objekte industrijske baštine, 
pa čak i one koji su iz određenih razloga bili zatvoreni i nedostupni javnosti u svakom 
trenutku.  
 
2. VEDRAN SABLJAK se osvrnuo na dopis koji je poslan svim ustanovama i trgovačkim 
društvima u Gradu Rijeci, vezano uz dostavu podataka članovima Gradskog vijeća Grada 
Rijeke, kojim se obavještavaju da se odgovori članovima Vijeća dostavljaju putem 
predsjednice Gradskog vijeća ili temeljem Zakona o pravu na pristup informacijama. 
 Upitao je Gradonačelnika da li ovakav dopis znači da se vraćamo u doba centralizma 
kada su sve informacije prije dostave gradskim vijećima trebale biti cenzurirane ili se članove 
Vijeća upućuje da umjesto Poslovnika Gradskog vijeća koriste institut Zakona o pravu na 
pristup informacijama?  
 
Predsjednica Gradskog vijeća DOROTEA PEŠIĆ-BUKOVAC je odgovorila da dopis kojim 
se poziva na Poslovnik Gradskog vijeća nije uputio gradonačelnik već ona, te je iznijela da 
članovi Vijeća imaju sva prava dobivati informacije na dva načina, od pročelnika odjela 
gradske uprave u roku ne dužem od tri dana i posredovanjem predsjednice Gradskog vijeća, 
što sve stoji i u Poslovniku Gradskog vijeća.  
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3. PREDRAG MILETIĆ je vezano za industrijsku baštinu odnosno kompleks Benčić iznio 
kako je u riječkoj javnosti još prije dvije godine rečeno da će se u obnovu kompleksa Benčić 
uključiti Ministarstvo kulture, a prije godinu dana je rečeno da će se ići i prema europskim 
fondovima. Zanima ga što je učinjeno od strane Ministarstva kulture, a što je učinjeno prema 
europskim fondovima? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je potpisan partnerski 
sporazum s Europskom unijom koji u stvari tek sada omogućava korištenje onih najvećih 
fondova koji stoje na raspolaganju Hrvatskoj i iz kojih se može računati na cca 10 milijardi 
eura do 2020 godine. Bez obzira na tu činjenicu Grad je poduzeo sve što je trebalo pa su u 
suradnji s Ministarstvom kulture isfinancirani natječaji koji su u ovom trenutku u tijeku. Radi 
se o natječaju za uređenje T - objekta unutar kompleksa Benčić u kojem će biti smještena 
gradska knjižnica i ciglenog objekta u kojem će biti smješteni muzeji za djecu.  

Kontinuirano se radi i na restauraciji i obnovi najvrjednijih dijelova Upravne zgrade 
šećerane, što također financira Ministarstvo kulture, a u fazi realizacije je i arhitektonski 
natječaj za uređenje cjelokupnog prostora između svih zgrada u kompleksu Tvornice Rikard 
Benčić. Zaključno je naveo da točne financijske iznose ne zna, ali da to može dostaviti u 
pisanoj formi. 
 
4. dr.sc. ALEKSANDAR BULOG je iznio da je posljednjih tjedana u medijima objavljeno 
dosta informacija o izmjeni Zakona o lokalnoj i regionalnoj samoupravi odnosno o 
prebacivanju dijela ovlasti sa županija na velike gradove te je upitao o čemu se točno radi i 
koje bi to ovlasti Grad Rijeka trebao preuzeti od Primorsko-goranske županije?  
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako se inicijativa koju su 
pokrenula tri velika grada Split, Rijeka i Osijek svodi na to da se preuzme dio ovlasti 
decentraliziranih funkcija. Nije postojala ideja, barem od strane Grada Rijeke, a koliko mu je 
poznato niti od strane zakonodavca, da gradovi dobiju status županije, već isključivo da 
preuzmu dio poslova koje sada obavlja županija, a za koje dobiva financijska sredstva 
direktno iz državnog proračuna po osnovi decentraliziranih funkcija, a koji se obavljaju na 
području Grada Rijeke, za što postoji utemeljenje u Ustavu Republike Hrvatske u kojem je 
jasno definirano da je npr. primarna zdravstvena zaštita jedna od osnovnih nadležnosti 
lokalne samouprave, kao i socijalna skrb. 

Grad Rijeku zanima da na području Grada upravlja sa Domom zdravlja, srednjim 
školama i socijalnim ustanovama koje djeluju na području Grada Rijeke, što znači da se 
isključivo radi o primarnoj zdravstvenoj zaštiti, a ne o preuzimanju županijskih ustanova. Na 
taj način županije u financijskom smislu ne bi izgubile ništa, jer je Zakonom o porezu na 
dohodak propisano da se decentralizirana sredstva doznačuju jednim dijelom Gradu, za ono 
što obavlja Grad, i jednim dijelom županiji, za ono što obavlja Županija.  

 
5. SANJIN KULJANIĆ je u svezi uređenja zelenih površina i parkova u Rijeci upitao koja 
sredstva Grad namjerava uložiti u uređenje postojećih i izgradnju novih parkova te u kojoj je 
fazi uređenje parka Šparići na Kantridi? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio kako ne zna točno koliko sredstava će 
se uložiti u uređenje zelenih površina jer to ovisi o novom Proračunu. Tom pitanju se 
posvećuje značajna pažnja i nastoji se, koliko je to moguće, povećavati broj zelenih površina 
odnosno parkova i dječjih igrališta. U protekle dvije godine uređeno je 10-tak novih parkova i 
dječjih igrališta. U tijeku iduće godine očekuje se uređenje parka Pomerio, a realizacija parka 
na Delti će ovisiti o brzini realizacije cjelokupnog prostora Delte. Bez uređenja ili početka 
uređenja južne Delte u smislu građevina koje su tamo predviđene, teško da se može planirati 
uređenje sjeverne Delte odnosno prostora koji je namijenjen za park. 
Što se tiče parka Šparići tamo postoji čitav niz problema pa će ga biti gotovo nemoguće 
realizirati, jer je zemljište jednim velikim dijelom u vlasništvu 3. maja i nekih drugih osoba, a 
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na njemu je izgrađeno puno bespravnih objekata koji su u međuvremenu legalizirani, pa je 
činjenica da tamo parka neće biti. 
 
6. HRVOJE BURIĆ je upitao Gradonačelnika kada će razriješiti "moralno defektnog" 
intendanta HNK Ivana pl. Zajca gdina Frljića, kojeg je on doveo u Rijeku? Spomenuo je kako 
je Kazalište izdalo bilten koji je financiran iz Proračuna, a u kojem se HNK u Zagrebu 
proglašava hrvatskim fašističkim kazalištem s osvrtom na predstavu HNK-ovsko ognjište, o 
čemu su nešto pisali mediji. Iznio je kako se ne slaže s time da se proračunski novac troši na 
sramoćenje Grada Rijeke i Kazališta, a kao drugi razlog za razrješenje Frljića je što želi 
ukinuti Operu. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako bi gdin Burić kao 
dugogodišnji član Vijeća trebao znati da je intendanta izabralo Gradsko vijeće i da članovi 
Vijeća mogu uvijek pokrenuti postupak razrješenja pa je predložio da on krene u aktivnosti 
lobiranja i prikupljanja potpisa. 
Nadalje je iznio da vrijednosne sudove ne bi htio komentirati te da postoji procedura 
imenovanja i razrješenja na neko radno mjesto što je jedan od osnovnih elemenata 
demokracije. Osobno ne vidi ništa posebno u spomenutom tekstu i ne zna zašto ga je taj 
tekst tako uzbudio. 

 
HRVOJE BURIĆ je dodatno pojasnio da bi "moralno defektnog Frljića" trebalo smijeniti i 
zbog činjenice da gdin Blažević nije zaposlenik HNK Ivana pl. Zajca (već će to biti od 1. 
studenog 2014.) a u kazalištu "vedri i oblači" i drži tiskovne konferencije, što je nedopustivo. 
Zatražio je od Gradonačelnika da objasni taj njegov pravni status po kojem nije djelatnik 
Kazališta, a drugim djelatnicima naređuje i određuje što će oni raditi ta da poduzme korake 
kako bi sustav funkcionirao.  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da što se njega tiče sustav 
funkcionira pa on po tom pitanju neće poduzeti ništa. Ponovio je da je intendanta na prijedlog 
Kazališnog vijeća izabralo Gradsko vijeće, koje uvijek može pokrenuti postupak razrješenja. 
Naveo je kako prema Zakonu o trgovačkim društvima ne postoji obveza da netko mora biti 
zaposlen da bi obavljao neku dužnost jer je može obavljati i kao nezaposlena osoba 
odnosno kao osoba koja je zaposlena na drugom radnom mjestu.  

 
7. VUK PRICA je iznio kako Grad Rijeka može biti ponosan na Socijalni program koji 
obuhvaća brojne nezaštićene skupine, među kojima su beskućnici jedna od najpotrebitijih, za 
koje Grad kroz razne aktivnosti ulaže velike novce za financiranje njihovog smještaja. 
Obzirom na dolazeću zimu, upitao je Gradonačelnika da li će Grad uložiti dodatne napore da 
zaštiti ovu skupinu? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio kako u Rijeci postoji više institucija koje 
se bave problematikom beskućnika. Putem instituta privremenog smještaja, koji je pokrenut 
da bi se riješio problem beskućnika, riješeno je oko 400 ljudi. Uz to postoje dva skloništa za 
beskućnike koja funkcioniraju uz potporu Grada Rijeke. Sa Domom Crvenog križa je 
ugovoreno da se na teret Grada smjeste beskućnici za koje nema mjesta u nekom od 
prihvatilišta. Isto je tako sa Domom Crvenog križa ujedno riješen i problem smještaja za žene 
beskućnice. Sa zadovoljstvom je iznio da je Udruga Oaza, koja vodi prihvatilište za 
beskućnike, uz potporu Grada Rijeke, dobila od Ministarstva socijalne politike financijska 
sredstva u iznosu od gotovo 150.000 kuna za daljnje razvijanje programa za smještaj žena 
beskućnica. 
 
8. IDU MAHMUTEFENDIĆ zanima u kojoj je fazi izgradnja kontejnerskog terminala na 
Zagrebačkoj obali i što je sa prometnom infrastrukturom odnosno željezničkom i cestovnom 
povezanošću tog terminala?  
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Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su prije mjesec dana započeli 
radovi na izgradnji Zagrebačkog terminala u dužini od cca 400 metara. Već se postavljaju 
betonski dijelovi kesona koji će se uskoro početi postavljati u morsko dno. Projekcija je da bi 
to sve trebalo biti gotovo do 2017. godine. 
Paralelno je raspisan i Natječaj za koncesionara koji bi upravljao tim terminalom, s time da je 
koncesionaru, uz upravljanje terminalom, ponuđena mogućnost da izgradi još dodatnih 300 
metara kontejnerskog terminala čime bi Riječka luka, s obzirom na njene karakteristike, bila 
najkonkurentnija na sjevernom Jadranu. 
Istodobno se radi i na izgradnji cestovne i željezničke infrastrukture. Projekt ceste D403 je 
gotov, izdane su prve građevinske dozvole te očekuje da bi I. faza izgradnje ceste D403 
trebala početi krajem ove ili početkom iduće godine. Ta cesta je bitna za Zagrebački 
terminal, ali i općenito za rješavanje prometne problematike u Rijeci jer ona povezuje 
Zagrebački terminal preko spoja sa Zvonimirovom ulicom i tunelom skroz do čvora Škurinje i 
na zapadnom dijelu grada će predstavljati najbrži izlaz odnosno ulaz u centar grada. 
Paralelno s time se radi na izradi projektne dokumentacije za teretni željeznički kolodvor koji 
će biti u  funkciji zagrebačkog terminala. Prema planu, sve bi trebalo biti gotovo tijekom 2017 
godine. 
 
9. DAVOR ZUBOVIĆ je iznio kako najveći Mjesni odbor Sv. Nikola nema sportsko igralište, 
što je sramotno. Ima samo jedno u Crnčićevoj ulici koje je skroz devastirano zbog čega je 
otežano bilo kakvo odvijanje sportskih aktivnosti. Donedavno se koristilo igralište Osnovne 
škole Eugen Kumičić koje se sada mora plaćati, pa je upitao Gradonačelnika što Grad može 
poduzeti da se pronađe mjesto za izgradnju sportskog igrališta? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je Rijeka grad smješten 
između obale mora i strmih litica i na žalost gotovo je u potpunosti izgrađen. Naravno da će 
se pokušati riješiti taj problem. Vrlo brzo će biti konstituirana i nova vijeća mjesnih odbora 
tako da novo vijeće mjesnog odbora može taj problem definirati kao jedan od prioriteta iz 
komunalnih aktivnosti, a Grad će izvidjeti mogućnost da se na tom području nađe rješenje za 
uređenje nekog sportskog igrališta. 
 
10. LJILJANA CVJETOVIĆ je upitala Gradonačelnika da li ima nekih novih saznanja u svezi 
projekta tvrtke Instalater i što je sa preseljenjem Dječjeg vrtića na Rastočinama?  
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je slovenska tvrtka koja je 
kupila područje bivšeg Instalatera u međuvremenu završila u predstečajnoj nagodbi, a čini 
mu se da će završiti i u stečaju. U ovom trenutku se teško može očekivati da će ta tvrtka 
pokrenuti dogovoreni projekt u kontekstu izgradnje nekoliko stambenih objekata i garaže koja 
bi onda riješila problem parkiranja na području Rastočina, a u okviru kojeg projekta se trebao 
izgraditi i novi dječji vrtić umjesto postojećeg. Dok se ne završi priča oko toga što će biti s 
tom slovenskom tvrtkom, nema sugovornika za daljnji razgovor, iako i dalje postoji namjera 
da se na tom području izgradi dječji vrtić kao zamjena za postojeći.  
 
11. NIKOLINA MILČIĆ je upitala zašto zgrada u kojoj je na II katu smješten Sektor 
parkirališta TD Rijeka promet, nema pristup za invalidne osobe? Ta zgrada nema lift, a 
pristup je moguć jedino stepenicama. Ujedno je iznijela da na ulazu u KD Autotrolej, na 
Jelačićevom trgu, također nema rampe za invalide. 

Također, osim plaže Kostanj koja se nalazi na zapadnom dijelu grada, u Rijeci nema 
druge plaže za osobe s invaliditetom, jer je plaža Ploče totalni promašaj, zbog česte 
disfunkcije lifta, loše izvedenih radova, kao i onemogućavanja ulaza u more od strane 
koncesionara tvrtke Hemingway bar d.o.o.  

Upitala je Gradonačelnika da li se ovaj grad može bolje prilagoditi osobama s 
invaliditetom i što se po tom pitanju čini? 
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Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je Grad Rijeka od Udruge 
invalida Hrvatske dobio posebno priznanje za sve ono što je učinio za bolje uključivanje 
invalida u svakodnevni život. Svjestan je da postoji još čitav niz problema koje je nekad teško 
riješiti pogotovo u starim zgradama u kojima je taj pristup onemogućen. Međutim, svi novi 
objekti su apsolutno prilagođeni za invalide. Čak je i Svjetski paraolimpijski odbor dodijelio 
Gradu Rijeci nagradu za bazenski kompleks na Kantridi zbog prilagodbe za potrebe 
invalidnih osoba.  

Činjenica je da problema ima i da se oni pokušavaju riješiti, između ostalog i 
uvođenjem novog sustava Rijeka City Card koji će biti u funkciji različitih gradskih 
komunalnih usluga, putem interneta bez dolaska u kancelarije. 

Što se tiče plaža za invalide, naveo je kako bi puno gradova bilo presretno kada bi 
imali samo jednu plažu za invalide, koju Rijeka ima od 1997. godine i koja je bila prva takva 
plaža u Republici Hrvatskoj, a na koju još i danas dolaze invalidi iz cijele Hrvatske. 

 
12. IVAN IVANIŠ je iznio kako se u zadnje vrijeme u nekoliko navrata u Novom listu moglo 
pročitati da TD Energo planira povećati cijene grijanja u Gradu Rijeci te je upitao da li je to 
istina i na koji način se to misli realizirati? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako Energo više nije komunalno 
društvo već je pretvoreno u trgovačko društvo koje se bavi komercijalnom djelatnošću, koja 
je definirana kroz Izmjene zakona o plinu po kojem distribucija plina više nije komunalna 
djelatnost nego je postala tržišna djelatnost, pa u tom kontekstu Energo mora voditi računa o 
svom poslovanju u kontekstu prihoda i rashoda. 
 U međuvremenu je ustrojena nezavisna Hrvatska regulatorna agencija HERA koja 
utvrđuje da li postoje razlozi za promjenu cijena u segmentu energetske djelatnosti u što 
spada i distribucija plina odnosno isporuka toplinske energije. Svako društvo je dužno 
izvijestiti HERA-u o svojim cijenama i Energo je u tom kontekstu uputio svu dokumentaciju 
HERA-i i tom je prilikom HERA utvrdila da postoje opravdani razlozi za povećanje cijene 
distribucije toplinske energije. Nadalje je istaknuo kako grijanje sigurno neće poskupiti 
onoliko koliko je to odobrila HERA, ali o tome će odlučiti Skupština društva. U svakom 
slučaju mora se pronaći način kako nadoknaditi dio troškova da to poskupljenje ne bude 
drastično ili da ga uopće ne bude. Činjenica je da Energo kupuje plin na tržištu i da ga plaća, 
tako da situacija nije tako jednostavna kao što je to primjerice u slučaju distribucije vode ili 
organizacije javnog gradskog prijevoza, ali vjeruje da će se pronaći rješenje da, ukoliko do 
poskupljenja dođe, to poskupljenje ne bude tako drastično kao što objektivno postoje 
potrebe. 
 
13. DUŠKO MILOVANOVIĆ je iznio da su u proteklom razdoblju Grad Rijeka i Autotrolej 
uložili velike napore da povećaju kvalitetu svoje usluge građanima kroz uvođenje gradskih 
kartica, čime bi se i korištenje i naplata usluge građanima trebala olakšati. Činjenica je, 
međutim, da su prisutne izuzetno velike gužve krajem odnosno početkom mjeseca, u vrijeme 
kada građani žele ostvariti to svoje pravo i kupiti kartice pa ga zanima da li je Grad upoznat s 
tom problematikom i razmišlja li se o tome kako bi se taj problem mogao riješiti?  
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je točno da je uvođenjem 
sustava gradske kartice povećana gužva na mjestima na kojima se kartica izdavala. Unatoč 
svim mjerama koje su poduzete, a to je da su se kartice izdavale na 15-tak radnih mjesta na 
8 različitih dijelova grada pa čak i izvan grada, novi sustav je zahtijevao da svaki korisnik 
dođe osobno izraditi karticu, što je izazvalo velike gužve. 
 Ubuduće više neće biti potrebno dolaziti osobno po karticu jer će se nakon isteka 
roka od tri godine kartica dostavljati korisnicima putem pošte, uz predočenje uvjeta za 
korištenje kartice. 

Nedavno je uvedena i mogućnost da se kartica kupi putem interneta, bez dolaska na 
prodajno mjesto, ali samo za korisnike Prepaid i Diners kartica, ali će se u roku od narednih 
mjesec dana to omogućiti i korisnicima sa drugim kreditnim karticama. Paralelno se radi i na 
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razvoju mreže prodajnih mjesta na kojima će se moći kupiti pravo bez obzira da li se radi o 
mjesečnoj karti za Autotrolej ili za parkirališta kojima upravlja TD Rijeka promet. 
 
14. SNJEŽANA ČOP je iznijela kako postoji inicijativa građana da se bazen na Školjiću stavi 
u funkciju, što HNS podržava, te je upitala kakva su razmišljanja i planovi u gradu vezano za 
stavljanje tog bazena u funkciju? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je bazen na Školjiću jedna 
čudna priča i nikada mu nije bilo jasno zašto je 70-tih godina, kada je izgrađen novi bazen na 
Kantridi, taj bazen zatvoren. 
 Činjenica je da bi taj bazen trebalo vratiti u funkciju i u tom kontekstu Grad pokušava 
riješiti  imovinsko pravne odnose na zgradi i okolici na kojoj se bazen nalazi, a čini mu se da 
je ishodovana i lokacijska dozvola za rekonstrukciju tog bazena kao sportsko 
rehabilitacijskog centra namijenjenog, prije svega, invalidnim osobama. Bazen bi se koristio i 
za potrebe građana, ali u isto vrijeme bi se koristio kao sportsko rekreativni, ali i 
rehabilitacijski centar. U kontekstu postojećih okolnosti, uređenje bazena nije bilo moguće 
financirati samo iz gradskog proračuna, pa će se izvidjeti da li postoji mogućnost da se u 
okviru nekog operativnog programa taj projekt prijavi za neki od fondova Europske unije. 
 Ukoliko bi se išlo kroz model javno privatnog partnerstva, niti jedan privatni partner 
neće uložiti u nešto za što neće dobiti povrat sredstava, što znači da bi onda i uvjeti 
korištenja tog bazena bili drugačiji od uvjeta za korištenje bazena na Kantridi, pa ukoliko se 
ukaže mogućnost da se rekonstrukcija bazena financira kroz neki od operativnih programa 
putem EU fondova, bazen bi mogao biti realiziran u roku od tri do pet godina. 
 
15. TEO BOŽANIĆ je iznio da su na inicijativu Vijeća mjesnog odbora, na Brajdi u ulici Blaže 
Polića, postavljeni pilomat stupići, u što je Grad svojevremeno uložio 100.000 kuna i uveo 
reda u toj ulici. U početku je to sasvim dobro funkcioniralo, međutim zadnjih nekoliko mjeseci 
ti stupići nisu više u funkciji. Šetajući tom ulicom primijetio je da je dan ranije bilo parkirano 
više od 20 osobnih automobila, pa ga zanima što se dogodilo te u kojem vremenu se nastali 
kvar misli otkloniti, jer je ta ulica do sada bila isključivo za dostavu.  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se ne radi samo o kvaru 
stupića koji je nastao kao posljedica podizanja voda, već i o oštećenju temelja u koje su ti 
pokretni stupići ili pilomati ugrađeni, što zahtijeva opsežniji građevinski zahvat kako bi se oni 
ponovno stavili u funkciju. To će u svakom slučaju potrajati nekoliko mjeseci nakon čega će 
ta ulica imati isti režim kao i do sada. 
 
TEO BOŽANIĆ je zatražio pisani odgovor na pitanje koliko je kazni naplaćeno u toj ulici za 
vrijeme dok stupići nisu u funkciji. 
 
16. SANDRA KRPAN je podsjetila da su nedavno prezentirani podaci turističke sezone, koji 
su više nego dobri, turisti kažu da je Rijeka grad koji treba otkriti, a kroz nekoliko dana će 
Turističkoj zajednici Grada Rijeke biti uručena značajna švicarska turistička nagrada. 
Zamolila je Gradonačelnika da iznese svoja promišljanja o razvoju turizma u Rijeci. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je izvijestio da su nedavno on i direktor 
Turističke zajednice prezentirali analizu koja obuhvaća razdoblje od 2002. do danas i možda 
će nekakav njegov prijedlog biti da se taj materijal pripremi za jednu od narednih sjednica 
Gradskog vijeća jer je izuzetno zanimljiv. On ne govori samo o nekim brojčanim 
pokazateljima koji se tiču broja dolazaka i broja noćenja turista u Rijeci, iako su i oni izuzetno 
dobri. Prosječno u prvih 9 mjeseci ove godine je u Rijeci bilo 17% više noćenja i dolazaka u 
odnosu na prethodnu godinu i po tome Rijeka ima definitivno najbolji rezultat u Primorsko-
goranskoj županiji. To se naravno očitovalo i u povećanju prihoda od turističkih djelatnosti 
zahvaljujući sustavu fiskalizacije, a primjerice rezultati analize Fine o kretanjima u 
gospodarstvu, koji su doduše izrađeni tek za 2013 godinu, pokazuju da je najveći broj novo 
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zaposlenih rastao upravo u turističkom sektoru (kad se govori o Gradu Rijeci) i to za 2013. 
negdje 20% više nego za 2012., a očekuje se da će taj skok, s obzirom na ove rezultate koji 
su se desili u 2014., biti još viši. 
 Ono što je posebno dobro je činjenica da se na neki način uspjelo u onome što je 
nekakva želja i strategija razvoja hrvatskog turizma da taj broj dolazaka i noćenja nije vezan 
isključivo za turističku sezonu odnosno za ljetne mjesece od lipnja do rujna, nego su ti brojevi 
veliki i u ovim drugim mjesecima. Dapače, ti brojevi su, primjerice u siječnju, veljači i ožujku 
veći nego što su bili možda u samoj turističkoj sezoni. Naravno, to su uzročno povezana 
događanja, to je sve praćeno otvaranjem većeg broja ugostiteljskih, ali i smještajnih 
kapaciteta. U ovom trenutku u Rijeci imamo čini mu se 13 hostela, a do kraja godine bi 
trebala započeti izgradnja novog turističkog resorta na Kostabeli sa još otprilike 200-tinjak 
ležajeva. 

Iz ovih financijskih pokazatelja se može zaključiti da su sve aktivnosti odnosno 
poduzetnici koji su vezani uz turističku djelatnost (prodaja pića, smještaja, prehrane, 
pripreme hrane, agencijski poslovi turističkih agencija) u 2013. godini ostvarili prihod od 
preko pola milijarde kuna, a ukupna dobit tvrtki koje su vezane uz turizam je u 2013. godini 
bila veća od 2 milijuna kuna. 

Investicije su u turističkom sektoru u tijeku 2013. rasle za negdje 17-18% u odnosu 
na prethodnu godinu, što sve skupa ukazuje na činjenicu da su i turisti prepoznali Rijeku, ali i  
da su riječki poduzetnici prepoznali turizam kao jednu važnu granu u koju treba dalje 
investirati i koju treba dalje razvijati.  
 
17. DOROTEA PEŠIĆ – BUKOVAC se nadovezala na pitanje postavljeno vezano za turizam 
pa je navela da je svakodnevno vidljivo da se grad Rijeka sve više i više otvara prema moru i 
da su neke gospodarske aktivnosti svakim danom sve veće. Uređuje se Molo longo, Riva, 
grade se pontoni, postoje restorani na moru, hotel na moru, a čini se i da svakodnevno ima 
sve više jahti i mega jahti u luci, što je po njenoj ocjeni rezultat sinergije rada Grada, Lučke 
uprave i Turističke zajednice. 
 Upitala je Gradonačelnika što je još sve u planu po tom pitanju otvaranja Grada 
Rijeke prema moru i aktivnostima na samoj obali i moru? 
 
Gradonačelnik mr. sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je činjenica da su promjene u 
Rijeci, kada je u piranju otvaranje grada prema moru, vidljive svakodnevno. Danas je postalo 
uobičajeno prošetati se riječkim lukobranom za koji je borba trajala poprilično dugo da se 
skine smiješan natpis o državnoj granici na početku riječkog lukobrana. Ono što ga posebno 
veseli je da su vidljivi napori koji se ulažu da se putnička luka, koja više nema funkciju kakvu 
je imala pred 20-tak godina, pretvori u svojevrsno zimovalište za mega jahte. U ovom 
trenutku ima barem 7 ili 8 mega jahti koje se nalaze na području riječke luke. Svaka od tih 
jahti, osim naravno što plaća troškove veza, struje, vode i svega ostalog što potroši, ima 
posadu od barem nekoliko ljudi, a članovima posade se često priključuju i njihove obitelji. Svi 
oni troše u Gradu, a vrlo često nabavljaju i osnovne namirnice za potrebe same jahte. 

Može se postaviti pitanje zašto se to nije moglo učiniti pred 10 godina i koliko se u 
konačnici, ne samo vremena nego i novaca, izgubilo tvrdoglavim odbijanjem da se bazen 
putničke luke pretvori u ono što on sada polako postaje. Nadalje, nakon što su iz Lučke 
uprave godinama dolazila uvjeravanja da to nije njihov posao, od trenutka od kada je to 
postao njihov posao odnosno od trenutka kada je nova uprava Lučke uprave shvatila da to 
jeste njihov posao i krenula u jedan intenzivni angažman, dakle u roku od samo godine dana, 
uspjelo se dogovoriti već za sljedeću godinu dolazak negdje oko 10-tak kruzera, a vjeruje da 
će se to u narednoj godini još više povećati. Naravno, mora se znati da agencije koje se 
bave kruzingom ove godine izdaju kataloge za 2016. i 2017. godinu. I tu se može postaviti 
pitanje zašto se izgubilo toliko vremena i zašto se tvrdoglavo odbijalo činjenicu da je upravo 
Lučka uprava koja upravlja lučkim područjem zadužena za ovakvu djelatnost. 

Ono što se planira i dalje je da će uskoro biti otvoren još jedan ugostiteljski objekt u 
bunkeru kraj zgrade Lučke uprave i Luke, kojeg se isto proteklih 10 godina nije moglo dirati 
jer je on građen od posebnog betona i njegovo uklanjanje ili rekonstrukcija bi koštala puste 
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milijune eura, a za koji se sada odjednom našao poduzetnik koji je sa jednim malim bagerom 
uspio stanjiti zidove tog bunkera i pretvoriti bunker u jedan novi ugostiteljski objekt. 

Ono što će se sigurno još desiti u tijeku iduće godine je da će u funkciju biti stavljena i 
zgrada na Riječkom lukobranu iz koje se, zajedničkim naporima Lučke uprave i Grada, iselila 
Dezinsekcija u područje bivše tvornice Torpedo, tako da će i ta zgrada biti stavljena u 
funkciju kao jedan mali centar jedrenja uz adekvatnu ugostiteljsku ponudu, što će zadovoljiti 
sve one koji su do sada prigovarali da kada šeću po Lukobranu dugom skoro 2 km nemaju 
gdje sjesti i popiti vodu, kavu ili nešto drugo. 

Naravno, kulminacija svih ovih transformacija se očekuje tijekom realizacije projekta 
uređenja Delte i Porto Baroša oko kojeg se još uvijek vode neki pregovori oko možda nešto 
drugačije vlasničke strukture zemljišta na tom području, tako da vjeruje da bi u tijeku iduće 
godine svakako odabrali koncesionara odnosno developera koji bi dalje razvijao taj projekt 
koji u sebi sadrži, osim marine u Porto Barošu sa svim pratećim sadržajima, i mogućnost 
izgradnje kongresnog centra, hotela, i negdje gotovo 3.000 stanova uz naravno uređenje 
jednog velikog gradskog trga, omogućavanje šetnice oko Delte u kontaktu s morem i u 
konačnici izgradnju velikog parka na sjevernoj Delti, o čemu je danas već govorio. 
 
18. dr.sc. TEA ČALJKUŠIĆ – MANCE je konstatirala da je čitava situacija oko kazališta 
otužna, jadna i jeftina i da je očito da neki ljudi kojima fali kreativnosti žele izazvati pozornost 
javnosti na nekakve čudne načine. To je podsjeća na slabe glumce ili pjevače koji pozornost 
javnosti privlače plasiranjem porno uratka u javnost. Vrlo je ružno to što se događa, a na neki 
način se očekivalo da nakon ova dva zadnja incidenta netko reagira. Upozorila je na 
činjenicu da se u posljednjem Biltenu kazališta ispod naziva Hrvatsko fašističko kazalište 
nalazi logo Hrvatske demokratske zajednice te je u svoje i u ime svojih kolega navela da se 
ne osjeća nimalo fašistički i da je to vrlo ružno. Zaključno je konstatirala da gospoda Frljić i 
Blažević prišivaju etikete samo tako, da se ne znaju ponašati, da su primjereniji nekakvom 
alternativnom kazalištu u garaži nego jednoj instituciji gdje čak nije bitno samo kakav si autor 
nego i kakvu imaš širinu kao čovjek. 

Budući da ima više ljudi (npr. gospođa Saša Broz, Slobodan Šnajder itd.) koji su 
pogođeni njihovim pačvorkom od rada i lešinarenjem njihovih umjetničkih djela zanima je da 
li će Grad Rijeka i Gradonačelnik i dalje stajati iza svega toga i ako neki ljudi budu podizali 
tužbe protiv Frljića i Kazališta i misle li troškove tih postupaka podmirivati iz gradskog 
proračuna? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je ustvrdio da je ovo već treća rasprava na istu 
temu na današnjoj sjednici te je podsjetio na mogućnost da se sa samo sedam potpisa može 
zatražiti točka dnevnog reda na tu temu na koju bi bili pozvani gospoda Frljić i Blažević pa 
neka oni objasne zašto nešto rade, s kojim namjerama i kojim pobudama. Nije njegovo da 
bude ničiji advokat niti tužitelj. Što se tiče tužbi, ukoliko je tužba usmjerena na Kazalište kao 
instituciju, onda će naravno platiti Kazalište ako tužitelj uspije u sporu. Ako je tužba 
usmjerena na osobu imenom i prezimenom, onda će platiti osoba imenom i prezimenom, 
opet ukoliko naravno tužitelj uspije.  
 Podsjetio je da je u međuvremenu predstava Turbo folk, tog istog osporavanog 
Olivera Frlića, predstava koja najduže igra na daskama Hrvatskog narodnog kazališta pod 
vodstvom nekoliko intendanata, da je ta predstava dobila nekoliko međunarodnih nagrada, 
da je gostovala u gotovo cijeloj Evropi, da je druga predstava Aleksandra Zec također dobila 
nekoliko velikih nagrada i da su mnoge druge njegove predstave, istina ponekad 
kontradiktorne i izazivaju i oprečne reakcije, u kazališnom svijetu prihvaćene i nagrađivane.  

Prema tome, on u tome stvarno ne vidi problem i smatra da nema potrebe da on 
objašnjava što misle gospoda Frljić i Blažević. Još je jednom podsjetio na mogućnost da se 
zatraži da se o tome raspravlja u okviru točke dnevnog reda, a on vjeruje da će se gospoda 
Frljić i Blažević odazvati sa zadovoljstvom i odgovoriti na sva pitanja. 
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19. mr.sc. VESNA BUTERIN je zamolila Gradonačelnika da za Vijeće pripremi Financijsko 
izvješće poslovanja Kazališta Ivana pl. Zajca te je u nastavku obrazložila i zašto. Naime, 
HNK Ivana pl. Zajca godišnje otprilike iz Gradskog proračuna dobiva oko 40 milijuna kuna, a 
istovremeno ne podmiruje svoje tekuće obveze koje su utvrđene Zakonom, dakle ne plaća 
ono što bi bez ikakve odgode trebao plaćati. Tako je Grad iz sredstava proračunske zalihe u 
9-tom mjesecu uplatio 338.000 kuna Kazalištu zato što Kazalište nije plaćalo PDV. Upitala je 
Gradonačelnika da li on uopće zna što se događa u tom kazalištu i tko će snositi 
odgovornost za takvo financijsko vođenje kazališta kojim se ne poštuju zakoni Republike 
Hrvatske? Zaključno je navela da ne želi ni razmišljati o tome što bi se desilo poduzetniku 
koji ne bi platio PDV. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se Kazalištu desilo isto što bi 
se desilo i nekom poduzetniku da nije platio PDV. Dobio bi rješenje Porezne uprave s rokom 
plaćanja PDV-a uz prijetnju blokadom računa. Za to odgovara osnivač tvrtke – poduzetnik, 
kao što u slučaju Kazališta, u trenutku kada to Kazalište nije moglo podmiriti iz svojih 
redovnih djelatnosti, odgovara njegov osnivač, a to je Grad Rijeka. Prema tome, apsolutno je 
isti postupak prema Kazalištu kao što je prema bilo kojem drugom obvezniku plaćanja PDV-
a. 
 Što se tiče Izvješća, to će Izvješće Vijeće dobiti. Podsjetio je da je o tome govorio i na 
prošloj sjednici Vijeća. U ovom je trenutku u Kazalištu gradska interna revizija čiji će nalaz 
vrlo skoro biti gotov i predočen Kazališnom vijeću, a u Kazalištu se u redovnoj proceduri 
nalazi i Državna revizija čiji će nalaz također vjerojatno biti gotov do kraja godine i nakon 
toga će biti prilike raspravljati o tim izvješćima i vidjeti što se ustvari dešavalo i u čemu je 
problem. Inače, koliko on zna, u zadnjih nekoliko godina, pogotovo u zadnjih godinu, godinu i 
pol, Porezna uprava je izdala bezbroj rješenja o prisilnoj naplati PDV-a i to baš nije nekakav 
neuobičajeni događaj. Naravno da to nije opravdanje za Kazalište i smatra da je u dinamici 
plaćanja to sigurno moralo imati određeni prioritet, ali eto desilo se. Nalazi i interne revizije i 
državne revizije potvrdit će, odnosno dat će odgovor na pitanje što se dešavalo, koliko za to 
ima objektivnih odgovornosti, koliko ima subjektivne odgovornosti pa će se onda u tom 
smislu o tome i raspravljati.  
 
mr.sc. VESNA BUTERIN se osvrnula na odgovor Gradonačelnika na pitanje članice Vijeća 
dr.sc. Tee Čaljkušić - Mance u kojem je Gradonačelnik naveo da će, ako je tužba usmjerena 
na Kazalište, to platiti Kazalište te je upitala kako će Kazalište taj iznos platiti, kad Kazalište 
ne može platiti ni svoj PDV. 
 Postavila je pitanje što rade ljudi u Odjelu gradske uprave za kulturu i u Upravnom 
vijeću Kazališta i čime se oni bave ako nisu u stanju provjeravati što se financijski događa u 
Kazalištu i ako dopuštaju ovakvo ponašanje, koje traje već od 2012. godine.  
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da u Kazalištu ne postoji Upravno 
nego Kazališno vijeće i da je vrlo jasno definirano koje su nadležnosti Kazališnog vijeća, koje 
su nadležnosti Odjela gradske uprave za kulturu, a koje su nadležnosti Uprave Kazališta. 
 Podsjetio je da je ovdje riječ o jednom kazalištu s budžetom od 40 milijuna kuna ili 
300.000 kuna neplaćenog PDV-a, a pretpostavlja da je HDZ isto imao nadzorni odbor i 
predsjedništvo u kojem nitko nije znao što im je predsjednik radio, a radilo se o milijardama 
kuna. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

10 
 



 UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 
  

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda, koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća, nije podnesen 
prigovor tako da se dnevni red smatra usvojenim kako je predloženo.  

Nadalje je izvijestila da je uz točku 1. Izbori i imenovanja danas na klupe dostavljen 
materijal: "Prijedlog odluke o razrješenju i izboru članice Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb 
Gradskog vijeća Grada Rijeke". 

 
Zatim je predsjednica Gradskog vijeća objavila da je Gradsko vijeće usvojilo 

sljedeći 
D N E V N I  R E D 

1. Izbori i imenovanja 
Prijedlog odluke o razrješenju i izboru članice Odbora za zdravstvo i socijalnu 
skrb Gradskog vijeća Grada Rijeke 

2. a) Prijedlog za osnivanje trgovačkog društva POSLOVNI SUSTAVI d.o.o za 
strateško upravljanje i strateški razvoj, zajedničke poslove, financije i kontroling 
te internu reviziju komunalnih i trgovačkih društava  
b) Prijedlog izjave o osnivanju trgovačkog društva POSLOVNI SUSTAVI d.o.o. za 
strateško upravljanje i strateški razvoj, zajedničke poslove, financije i kontroling 
te internu reviziju komunalnih i trgovačkih društava  

3. Privremeno izvješće Povjerenstva za praćenje izvršavanja Odluke i Ugovora o 
davanju koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra na području 
plaže Ploče u Rijeci za 2014. godinu  

4. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o davanju suglasnosti za 
zaduženje Dječjem vrtiću "Rijeka" 

5. Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke za 2014. 
godinu za mjesec rujan 2014. godine. 

 
TOČKA 1. 

Izbori i imenovanja 
Prijedlog odluke o razrješenju i izboru članice Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb 

Gradskog vijeća Grada Rijeke 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je 
predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja.  
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku kojom se 
Katherine Trinajstić razrješuje dužnosti članice, a Jelena Zorić bira za članicu Odbora 
za zdravstvo i socijalnu skrb. 

 
TOČKA 2. 

a) Prijedlog za osnivanje trgovačkog društva POSLOVNI SUSTAVI d.o.o za strateško 
upravljanje i strateški razvoj, zajedničke poslove, financije i kontroling te internu 
reviziju komunalnih i trgovačkih društava  
b) Prijedlog izjave o osnivanju trgovačkog društva POSLOVNI SUSTAVI d.o.o. za 
strateško upravljanje i strateški razvoj, zajedničke poslove, financije i kontroling te 
internu reviziju komunalnih i trgovačkih društava  
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe te da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise podnio prijedlog za izmjenu teksta 
Prijedloga izjave o osnivanju trgovačkog društva POSLOVNI SUSTAVI d.o.o. za strateško 
upravljanje i strateški razvoj, zajedničke poslove, financije i kontroling te internu reviziju 
komunalnih i trgovačkih društava. 
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 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

Predsjednik Odbora za promet Hrvoje Burić izvijestio je Gradsko vijeće da Odbor za 
promet nije prihvatio Prijedlog pod ovom točkom dnevnog reda. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Ana Trošelj ispred Kluba PGS-AM, Hrvoje 
Burić ispred Kluba HDZ-HSP AS, dr.sc. Petra Karanikić ispred Kluba SDP i ARS, Ljiljana 
Cvjetović ispred Kluba HSU, dr.sc. Aleksandar Bulog, Ana Komparić Devčić, Hrvoje Burić, Vuk 
Prica, Ivan Ivaniš, Duško Milovanović, Teo Božanić, Danijel Paliska, Sanjin Kuljanić, dr.sc. 
Petra Karanikić, Ana Trošelj i Ernest Cukrov, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel te 
završno Hrvoje Burić ispred Kluba HDZ-HSP AS. 
 
 Nakon rasprave, prije prelaska na glasovanje, predsjednica Vijeća je izvijestila da se 
Gradonačelnik kao predlagatelj suglasio s predloženim izmjenama u tekstu Izjave o 
osnivanju Trgovačkog društva, koje postaju sastavni dio zaključka Gradskog vijeća.  
 

Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 9 protiv, 5 suzdržanih) donijelo 
sljedeći 

z a k l j u č a k 
 
 1. Prihvaća se Prijedlog za osnivanje trgovačkog društva POSLOVNI SUSTAVI 
d.o.o za strateško upravljanje i strateški razvoj, zajedničke poslove, financije i 
kontroling te internu reviziju komunalnih i trgovačkih društava  
 2. Prihvaća se Prijedlog izjave o osnivanju trgovačkog društva POSLOVNI 
SUSTAVI d.o.o. za strateško upravljanje i strateški razvoj, zajedničke poslove, 
financije i kontroling te internu reviziju komunalnih i trgovačkih društava uz izmjene u 
tekstu kako slijedi: 

U nazivu Izjave riječ: "ograničeno" zamjenjuje se riječju: "ograničenom"  
U članku 14. stavku 1. podstavku 2. riječi: "i dopuni" brišu se. 
U članku 15. stavak 5. briše se. 
U članku 26. iza stavka 1. dodaje se novi stavak 2. koji glasi: 
"Nadzorni odbor mora se konstituirati u roku od 15 dana od dana izbora 
članova Nadzornog odbora."  
Dosadašnji stavci 2., 3. i 4. postaju stavci 3., 4. i 5. 
U članku 45. stavku 1. riječi: "i/ili dopuniti" brišu se. 
U stavku 2. riječi: " i/ili dopuna" brišu se. 
U članku 46. iza riječi: "šezdeset) dana", riječi: "od dana" brišu se. 
U cijelom tekstu Izjave riječi: "temeljni ulog" u određenom padežu zamjenjuju 
se riječju: "ulog" u odgovarajućem padežu. 

 
TOČKA 3. 

Privremeno izvješće Povjerenstva za praćenje izvršavanja Odluke i Ugovora o davanju 
koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra na području plaže Ploče u 

Rijeci za 2014. godinu  
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe, da je materijale razmatrala i Radna grupa za utvrđivanje činjenica o poštivanju 
koncesijskog ugovora na plaži Ploče osnovana na prošlom Gradskom vijeću te da je i 
zaključak Radne grupe dostavljen članovima Vijeća na klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.  

 
Predsjednica Radne grupe dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance obratila se uvodno Gradskom 

vijeću ispred Radne grupe. 
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U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance ispred Kluba HDZ-
HSP AS, dr.sc. Aleksandar Bulog ispred Kluba SDP i ARS, Bojan Kurelić ispred Kluba PGS-
AM, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance, Bojan Kurelić, Ljubica Dujmović-Kosovac, Nikolina Milčić, 
Hrvoje Burić, dr.sc. Aleksandar Bulog, Ivan Ivaniš i Teo Božanić, predsjednica Gradskog vijeća 
Dorotea Pešić-Bukovac, član Povjerenstva za praćenje izvršavanja Odluke i Ugovora o 
davanju koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra na području plaže Ploče 
Darko Glažar, pročelnica Odjela gradske uprave za komunalni sustav Irena Miličević, 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel te završno Hrvoje Burić ispred Kluba HDZ-HSP AS. 
 

I. Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo sljedeći  
 

z a k l j u č a k 
 

 Prihvaća se Privremeno izvješće Povjerenstva za praćenje izvršavanja Odluke i 
Ugovora o davanju koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra na 
području plaže Ploče u Rijeci za 2014. godinu. 
 
 II. Zatim je Gradsko vijeće VEĆINOM GLASOVA (25 za, 1 suzdržan) donijelo 
Odluku o oduzimanju koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra na 
području plaže Ploče u Rijeci. 

 
TOČKA 4. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o davanju suglasnosti 
za zaduženje Dječjem vrtiću "Rijeka" 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama i 
dopunama Odluke o davanju suglasnosti za zaduženje Dječjem vrtiću "Rijeka". 
 

TOČKA 5. 
Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke za 2014. godinu 

za mjesec rujan 2014. godine 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
zaključak Odbora za proračun i financije koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda dostavljen 
članovima Vijeća na klupe.  
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (19 za, 4 protiv, 3 
suzdržana) donijelo sljedeći 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke 
za 2014. godinu za mjesec rujan 2014. godine. 
 

Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Hrvoje Burić, 
mr.sc. Vesna Buterin, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance, Predrag Miletić i Danijel Paliska. 
 

Sjednica je zaključena u 14,40 sati.  
 

    Tajnica       Predsjednica 
Gradskog vijeća      Gradskog vijeća 

Mirna Pavlović-Vodinelić,v.r.   Dorotea Pešić-Bukovac, v.r. 


